



先贤安息日学课  
PIONEER SABBATH-SCHOOL LESSONS

第三位天使的信息  
THIRD ANGEL'S MESSAGE

第4课

1888年7月28日

信息的时间——续

1. 我们在首两课谈论到哪一个日期？
2. 我们在上一课谈论到哪一个日期？
3. 那么什么预言时期结束了？  
答：第二个“祸哉”，第六号的吹响。
4. 之后很快会发生什么事？  
启 11: 14。
5. 一共有多少个“祸哉”？  
启 8: 13。
6. 这三个“祸哉”与什么有关？
7. 那么第三个“祸哉”与什么有关？
8. 那么，当第三个“祸哉”开始时，什么与它同时开始？  
答：第七号吹响。
9. 当第七位天使吹号时，听见了什么？  
启 11: 15。
10. 还有哪些其他显著的事件与第七号有关？  
第 18, 19 节。
11. 上帝的忿怒意味着什么？  
启 15: 1。
12. 当死人受到审判的时候到来时，对活人又说了什么话？  
启 14: 6, 7。
13. 圣徒们、先知们和敬畏主名的人什么时候得到赏赐？  
启 22: 12; 太 16:27。

LESSON 4

July 28, 1888

THE TIME OF THE MESSAGE—Continued

1. To what date were we brought in the first two lessons ?
2. To what date were we brought in our last lesson ?
3. What prophetic period then closed?  
Ans.—The second woe, the sounding of the sixth trumpet.
4. After that what was to come quickly ?  
Rev. 11 : 14.
5. How many woes were there to be ?  
Rev. 8 : 13.
6. With what are these three woes connected ?
7. Then with what is the third woe connected ?
8. Then when the third woe does begin, what begins at the same time with it ?  
Ans.—The sounding of the seventh trumpet.
9. When the seventh angel sounded, what were heard ? Rev. 11 : 15.
10. What other notable events are mentioned in connection with the seventh trumpet?  
Verses 18, 19.
11. What is meant by the wrath of God ?  
Rev. 15 : 1.
12. When this time of the dead comes that they should be judged, what is also said to the living ? Rev. 14 : 6, 7.
13. When is it that reward is given to saints and prophets, and them that fear the name of the Lord? Rev. 22 : 12; Matt. 16 : 27.

14. 闪电、声音、雷霆、地震、大雹什么时候来到？ 启 16: 17, 18, 20, 21。

15. 相比之下，在第二个“祸哉”过去之后，这个灾祸——第七号——会在多长时间内到来？ 启 11: 14。

16. 第二个“祸哉”什么时候结束？  
答：1840 年 8 月 11 日。

17. 然而，第七号吹响之前将会有有什么先发生？ 启 10: 1, 2, 5, 7。

18. 这位天使特别说什么事要在第七号天使发声时成就？

19. 他发声的什么时候这件事要成就？  
答：“在第七位天使吹号发声的那些日子 [那些年]” [钦定本—In the days]。

20. 上帝的奥秘是什么？  
弗 3: 3, 5-9; 加 1: 12; 弗 6: 18, 19;  
罗 16: 25, 26。

21. 福音是什么？ 罗 1: 16 [钦定本]。

22. 那么，天使在《启示录》10: 7 中所说的实际上是什么？  
答：在第七位天使吹号发声的那些日子，上帝拯救罪人的大能将停止发挥。

23. 当第七位天使发声时，所有这些事情都会迅速接连发生，因此，知道第七号天使何时开始发声，对世人来说岂不是非常重要吗？

14. When is it that there come these lightnings, and voices, and thunders, and the earthquake, and great hail ?  
Rev. 16 : 17, 18, 20, 21.

15. In what length of time, comparatively, was this woe—the seventh trumpet—to come, after the second woe was past? Rev 11: 14.

16. When did the second woe end ?  
Ans.—August 11, 1840.

17. Yet what was to come before the seventh trumpet? Rev. 10 : 1, 2, 5, 7.

18. What is it especially that this angel says shall be done in the time of the seventh trumpet angel?

19. What time in his sounding is this to be done? Ans.—“ In the days [the years] . . . when he shall begin to sound.”

20. What is the mystery of God? Eph. 3 : 3, 5-9; Gal. 1 : 12; Eph. 6 : 18, 19; Rom. 16 : 25, 26.

21. What is the gospel ? Rom. 1 : 16.

22. Then in effect what is said by the angel in Rev. 10 : 7 ?  
Ans.—That in the days of the voice of the seventh angel, when he shall begin to sound, the power of God for the salvation of sinners will cease to be exercised.

23. As all these things are to follow in quick succession when the seventh angel sounds, is it not, therefore, of immense importance to the world to know when the seventh trumpet angel begins to sound ?



独一真神中文事工 One True God Chinese Ministry

www.onetruegodchimin.com 电邮/Email: [onettruegodchineseministry@gmail.com](mailto:onettruegodchineseministry@gmail.com)